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W imieniu mieszkanc6w Wloclawka zwracarn. si9 z uprzejm4 proSb4 o budowg wybiegu

dla ps6w w Parku im. wadyslawa tr-okietka. wielu mieszkanc6w naszej dzielnicy

SnOblr,tmSCm posiada psy i czgsto sygnalizowali potrzebq utworzenia miejsc4 gdzie

mszna byloby bawii sig znmi, czy bezpiecmie spu6cid ze smyczy' Mieszkaricy sugerujq 2e

taki wybieg m6glby powstad w Parku im. wadyslawa Lokietka. okoliczne ulice, alejki

parkowe i trawniki stan4 sig natomiast miejscem do spacer6w todzin z dzieimi. czvroronogi

na wybiegu b9d4 mogly zaspokajaf swoj4 potrzebg zabaw' Wybieg dla ps6w pozwoli na

zaspokojenie naturalnej potrzeby kontaktu z innymi psami co wplyttie na polepszenie

komunikacji z innymi czworonogami nie zakl6caj4c przy tym spokoju spacerowicz6w ' czy

bawi4cych sig dzieci na placach zabaw'

wybudowanie uybiegu dla ps6w w Parku im. wadyslawa Lokietka przyczl'ni si9 do

zwigkszenia bezpieczeistwa publicznego eliminuj4c przypadki niezgodne z prawem

w;puszczania ps6w na terenach do tego nieprzystosowanych' Budowa wybiegu ponvoli na

bezpieczne,,wybieganie sig ps6d'. Dodatkowo zmnlqszy siE zantecryszczenie miasta psimi

odchodami.
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